
 

 
Protokoll 
Församlingsstyrelsen den 23 mars 2021 
Kl. 19.30, digitalt möte.  
 
Närvarande 
Roland Davidsson (RD), Göran Tärnqvist (GT), Stig Olsson (SO), Lisbeth Larsson (LL), Ann Davidsson 
(AD), Elin Tärnqvist (ET), Elisabeth Lithell (EL), Erik Neander (EN), Jörgen Örnberg (JÖ), Jonas 
Bertilsson (JB) och Jonas Lundkvist (JL). 
 
1. Inledning 
Mötet inleddes med bön 
 
2. Sekreterare 
JL valdes till sekreterare. 
 
3. Fastställande av dagordning 
Dagordningen fastställdes. 
 
4. Föregående protokoll 
Föregående protokoll lades till handlingarna.  
 
5. Personal 
JL berättade att han jobbat med ett brev att skicka med i tidningen Påskdagen som församlingen 
beslutat att dela ut i byn. I samtal om detta bestämdes att Sune Davidsson blir ansvarig för 
utdelandet och att JL skriver i veckomailet att den som vill hjälpa till med utdelandet kan kontakta 
honom.  
 
6. Diakoni 
Krisgruppen: Vi lever just nu i en ökande smittspridning igen och förhåller oss till de 
rekommendationer som finns. Det talas om att kunna öppna upp för möjligheten att vara fler på 
gudstjänst igen efter påsk. Krisgruppen följer detta. 
 
Lyssnarna: JL har hittat en liten bok som heter BRO till tro och som handlar om hur Böner, Relationer 
och att dela Ordet kan vara ett sätt att hjälpa människor att hitta en tro. Lyssnarna har fått boken och 
läser den nu för att sedan samtala om detta kan vara ett material eller en modell som vi tillsammans 
som församling kan jobba med.  
 
Programrådet: Vårens program är klart och ligger på hemsidan.  
 
”Var är vi om fem år?”: Styrelsen samtalade om vad som sagts under församlingsmötet 14/3. Det 
fanns många olika tankar. I styrelsen pratade vi särskilt om hur vi bygger broar från nuvarande 



digitala gudstjänster till gudstjänster på plats för människor som följer oss nu, men som inte brukar 
komma till kyrkan. Konkreta förslag var att ge möjlighet att skicka in böneämnen via sms och att ha 
eftertext om vad som händer i kyrkan och med kontaktuppgifter för den som vill höra av sig.  
Vi noterade också att vi önskar att vi kan ha en konfirmandgrupp till hösten, men att ingen än hört av 
sig om detta. JL följer upp det.  
Vi pratade också om bönens betydelse för församlingens utveckling. Den stående bönetiden som vi 
har nu (torsdagar kl 19) passar inte småbarnsfamiljer. Ett förslag gavs om att ha dubbla tider, en 
tidigare och en senare, för att ge möjlighet för fler att vara med. JL tar med detta i veckomailet för 
nästa vecka.  
 
Open doors: JB gav information om att vi nu som församling är anmälda som del i arbetet för den 
förföljda kyrkan. Det betyder att vi lovat att vi återkommande ber med OD i deras bönekalender, att 
vi en gång per år ha en gudstjänst med tydligt fokus på OD, och att vi en gång per år ger en gåva till 
deras arbete. Vi konstaterar att den gåvan kan kopplas ihop med aktiviteter som tex. Tacokvällar så 
att fler blir delaktiga. 
Kommande söndag kommer AnnaLena Hjälte att medverka i gudstjänsten och tala om OD, men 
styrelsen gav också programgruppen i ansvar att planera in en samling om OD till hösten.  
 
 
8. Administration & fastighet 
Kassan: SO meddelade att vi i dagsläget har intäkter på 99 542 kr och utgifter på 90 685 kr, vilket ger 
ett överskott på 8 857 kr. Vi håller just nu insamlingsbudgeten väl.  
 
Utelek: ET har haft ett uppdrag att undersöka möjligheter att köpa in någon form av ställning för 
utelek att ställa på gården. ET redogjorde för detta och några olika vägval. Vi konstaterade att vi vill 
att den ska vara rejäl, men inte nödvändigtvis professionell och att ha med i tankarna att vi just nu 
har en stor grupp i eller på väg in i låg och mellanstadieåldern, och att tänka över deras behov. ET tar 
utifråbn detta fram ett antal konkreta förslag till nästa möte.  
 
Parkeringen: Vi har fortfarande inget direkt behov av en större parkering, utan tänker att det är ett 
arbete som kan göras under sommaren.  
 
Kyrksalen: Efter förra mötet ställde JL frågan i ett veckomail om någon ville ingå i en grupp som 
tittade på behov inför en renovering av kyrksalen. Ingen svarade på detta, vilket vi inte tolkar som ett 
ointresse utan som insikten av att det är en mycket stor fråga. Styrelsen beslutade att återuppta 
frågan på ett församlingsmöte när vi kan vara på plats i lokalen och både prata med varandra och 
titta på hur det faktiskt ser ut.  
 
9. Övriga frågor 
Inga övriga frågor.  
 
10. Nästa sammanträde 
Styrelsen möts igen den 20/4 kl 19.30  
 
11. Avslutning 
Mötet avslutades med bön. 
 
 
_______________________________  _______________________________ 
Ordf: Roland Davidsson    Sekr: Jonas Lundkvist 
 


